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Protokoll fört vid styrelsemöte 2016-11-14 

 
Närvarande: Marie Andersson, ordförande, Tord Hansson, vice ordförande, Carina Björk, sekr. 

Per Krabbe, kassör, Anne Ljung, suppleant, Kerstin Lundquist, ledamot, Joakim Kjellgren, suppleant 

 

  

§ 147. Mötets öppnande Ordföranden Marie Andersson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

§ 148. Kallelsen Godkändes. 

§ 149. Dagordningen Godkändes. 

§ 150. Föregående mötesprotokoll Godkändes. 

§ 151. Kommunen, Vi väntar besked om sponsring gällande hallen. Robert Samuelsson har 

fått hela ansökan och Sabina Mesic har hjälpt till och står som kontrollansvarig. 

 

§ 152. Inkomna skrivelser, Nya bidragsregler från kommunen. SBK Centrala Valberedning, 

Inbjudan till distriktets årsmöte 2017-03-11. 

§ 153. Avsända skrivelser, Inbjudan till julbordet samt julhälsning. Julkort med julhälsning 

har gått ut till våra sponsorer. 

§ 154. Rapport Kassör, Totalt 311 123,95 kr. Nordeakontot avslutas vid årsskiftet. 

 

§ 155. Rapport RasUtveklingsKommitén, Inget 

§ 156. Rapport HundUtbildningsKommitén, Kurserna är avslutade och 7 dec är det 

glöggmingel. Sista helgen i november kommer Anna Lindelöv. 

§ 157. Rapport Tävl. Kommittén, Se bilaga. 

 

§ 158. Rapport Tjänstehund. Inget. 

§ 159. Rapport Kök/Servering, Inget. 

§ 160. Rapport Stuga/Tomt, Anders gör samhällstjänst hos oss (40 tim) och är utbildad 

snickare. Per är ansvarig 

 

§ 161. Uthyrning stuga: Skånes Labradorklubben den 28 februari, de hyr endast lektionssalen 

(500 kr)  

 

§ 162. Styrelsens beslut/uppföljning, Inget 

§ 163. Arbetet Hallen, Marie och Anne har varit på Sparbanken för att få information kring 

vilka finansieringsmöjligheter det kan finnas för klubbens del. 

§ 164. Rapport Hemsidan, Inget. 

§ 165. Verksamhetsplan, Styrelsemötet den 13 december utgår. Planeringsmöte den 16 

januari 2017. 
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§ 166. Övrig information, Förfrågan om klubben ska sälja vattenflaska, pannband och 

nyckelband med klubbens logga på. Margareta Heinmert har kontakten med BMS. 

Styrelsen tycker det är ett bra initiativ och vi gör ett försök. 

§ 167. Nästa styrelsemöte, 16 januari 2017 kl. 18.30. Utbildnings kommittén och Tävlings 

kommittén är inbjudna 19.00. 

§ 168. Avslut Ordförande Marie Andersson tackade de närvarande för visat intresse och 

förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

___________________ _____________________ 

Carina Björk, sekr. Marie Andersson, ordf. 

 

 

 

 

 


